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Rada Gminy Pawłowiczki 
 

Protokół nr XII/2020 

Obrady rozpoczęto 20 lutego 2020 o godz. 15:00 i zakończono tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Zbigniew Duda 

2. Andrzej Frohs 

3. Eryk Kontny 

4. Brygida Kopitzki 

5. Zygfryd Krauze 

6. Hubert Kubanek 

7. Lidia Kukowka 

8. Jacek Kwiatkowski 

9. Jan Łata 

10. Przemysław Malinka 

11. Bernard Rybka 

12. Jan Trautberg 

13. Tomasz Wielgan 

14. Andrzej Wolny 

15. Mariusz Wychowaniec 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

Otwarcia sesji Rady Gminy Pawłowiczki dokonała wiceprzewodnicząca rady gminy Lidia 

Kukowka, następującymi słowami: „Otwieram XII sesję Rady Gminy Pawłowiczki zwołaną na 

dzień 20 lutego 2020 roku na godz. 15.00”. Sesja odbyła się w sali posiedzeń mieszczącej się 

na II piętrze budynku Urzędu Gminy w Pawłowiczkach. Przewodnicząca powitała serdecznie 

radnych, sołtysów, wójta Jerzego Treffona, skarbnik gminy Jadwigę Mroczko, sekretarz gminy 

Bernadetę Hamera i pozostałych pracowników  urzędu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca rady stwierdziła obecność 14 radnych, co stanowi quorum niezbędne do 

prowadzenia obrad i podjęcia wiążących decyzji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

1. Otwarcie obrad, przywitanie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2020 

rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pawłowiczki. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bierawa. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko- Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej w 

2020 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia świadczenia pieniężnego "pawłowicki bon 

żłobkowy". 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2020. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty od 

ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości na okres 

powyżej 3 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miejscowości 

Ucieszków. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego i prawa podatkowego, cywilnego, gospodarczego, 

mediów, postępowania cywilnego oraz o zbiórkach publicznych. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego i poparcia petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski. 

17. Interpelacje i zapytania. 

18. Wolne wnioski. 

19. Zakończenie obrad. 

Wójt Gminy złożył wniosek o wprowadzenie do proponowanego porządku dwóch 

dodatkowych punktów: 

 Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Pawłowiczki 

za 2019 rok. 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego na 

drogach gminnych. 

Radny Tomasz Wielgan zapytał, co jest powodem wprowadzenia wskazanego przez wójta 

projektu uchwały. 

Wójt odpowiedział, że projekt został przygotowany z uwagi na wytyczne Ministerstwa 

Cyfryzacji. 

Kierownik referatu ds. rozwoju i inwestycji Teobald Gocz dopowiedział, że minister 

wspomnianego resortu określił stawkę w wysokości 0,20 zł/m2 za zajęcie pasa drogowego 

dla infrastruktury technicznej jak np. skrzynki telekomunikacyjne.  
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Wójt dodał, że aktualnie taka uchwała obowiązuje na terenie gminy, ale stawki były określane 

przez Wysoką Radę i były w wyższe. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia porządku obrad wraz ze zmianami proponowanymi przez wójta gminy.  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Dodatkowe tematy porządku obrad otrzymały odpowiednio punkty: 6 i 18. Pozostała numeracja 

uległa automatycznej korekcie. 

4. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

Nie składano wniosków do protokołu nr XI/2019 z sesji Rady Gminy Pawłowiczki, która 

odbyła się 27 grudnia 2019 r.  

5. Omówienie działalności międzysesyjnej. 

Wójt omówił działania i zadania podejmowane w okresie międzysesyjnym. 

1. W dniu bieżącym odbyło się otwarcie ofert na przebudowę ulicy Chrósteckiej 

w Ostrożnicy. W budżecie na ten cel zaplanowano 150.000 zł najniższa oferta 

obejmowała kwotę 126.974 zł. Wójt chwalił przy tym konsekwentne działania 

podejmowane od wielu lat tj. ogłaszanie przetargów na inwestycje tuż po nowym roku, 

dzięki czemu koszt realizacji zadań wychodzi poniżej planu. 

2. Ogłoszono przetarg na zadanie pn. Przebudowa drogi dojazdowej do gruntów rolnych 

w obrębie Naczęsławice, Mierzęcin i Gościęcin. 

3. Zostało wysłane zapytanie cenowe na zadanie pn. „Wymiana kotła c.o. w Gminnym 

Ośrodku Zdrowia w Pawłowiczkach”. Wójt informował przy tym, że gmina zamierza 

ubiegać się o 50% dofinansowania tego zadania z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu. Prace w tym zakresie zaplanowano na 

miesiąc maj.   

4. Zakład Usług Komunalnych w Baborowie przekazał informację Państwowego 

Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, które wprowadza podwyżkę stawek za wodę 

i ścieki. Od 4 kwietnia br. na terenie gminy Pawłowiczki cena za 1m3 wody wynosić 

będzie 3,45 zł tj. wzrost o 0,50 zł natomiast ścieki 5,94 zł za 1m3 tj. 1.05 zł wzrostu.  

5. Zostało ogłoszone zapytanie ofertowe na wykonanie otworu studziennego 

w Pawłowiczkach w wyniku czego wyłoniono wykonawcę, który oferował cenę na 

poziomie 160.000 zł a po negocjacjach ustalono kwotę 140.000 zł. 
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6. Dokonano sprzedaży działki gminnej, na której zlokalizowana była stara stodoła 

przeznaczona do rozbiórki. Wójt podkreślił przy tym, że działka była trzykrotnie 

wystawiana na sprzedaż. 

7. Wójt informował o mieszkaniu w Maciowakrzu, które gmina próbuje sprzedać lecz brak 

jest potencjalnych nabywców. Niemniej jednak podejmowane są czynności dążące do 

szerszego rozpowszechnienia ogłoszenia. 

8. Przeprowadzono 20 zebrań sołeckich na terenie gminy. Wójt podziękował za 

uczestnictwo w spotkaniach i poinformował o dwóch ostatnich, które odbędą się 

w Dobrosławicach i Maciowakrzu. Zebranie w Dobrosławicach będzie min. 

poświęcone wyborom sołeckim. 

9. W dniu bieżącym potwierdzona została informacja o akceptacji wniosków 7 sołectw 

Gminy Pawłowiczki na dofinansowanie zadań w ramach Marszałkowskiej Inicjatywy 

Sołeckiej. Wójt mówił przy tym, że wkład własny dla tych sołectw w wysokości 

1.000 zł (dla każdego sołectwa) zostanie pokryty środkami z budżetu gminy. 

 

6. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Pawłowiczki 

za 2019 rok. 

Wójt  przy realizacji tego punktu obrad przedstawił informacje nt. liczby etatów 

nauczycielskich w gminie Pawłowiczki, które oscylują w granicach 101-105. Dywagował 

również nad przyszłością najmniejszych placówek informując przy tym, że większa część 

rodziców przedszkolaków z Jakubowic zadeklarowała dzieci (siedmioro) na przyszły rok 

szkolny do przedszkola w Lisięcicach. Jeżeli sytuacja nie ulegnie poprawie to oprócz utraty 

potencjalnych uczniów w szkołach, gmina będzie musiała pokryć koszt wychowania 

przedszkolnego w wysokości ok 50.000 zł. Wójt zasugerował, rozważenie zmiany struktury 

oświaty w gminie na rok szkolny 2021/2022, z zachowaniem obowiązujących procedur. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Dyskusji w powyższym temacie nie podejmowano. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2020 

rok. 

Przewodnicząca Lidia Kukowka poinformowała o udzielonych wyjaśnieniach przez 

skarbnik gminy do projektu na wspólnym posiedzeniu komisji. Następnie wobec braku 

pytań i dyskusji poddała projekt pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany i zmian w budżecie Gminy Pawłowiczki na 2020 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/81/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pawłowiczki. 

Projekt również został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji, a na bieżącym 

spotkaniu, radni nie podejmowali dyskusji w temacie. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Pawłowiczki.  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/82/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bierawa. 

Projekt uchwały omówił wójt gminy Jerzy Treffon. Pomoc w wysokości 10.000 zł będąca 

przedmiotem przedstawianego aktu, zostanie przekazana dla Gminy Bierawa na odbudowę 

tamtejszego wielorodzinnego budynku komunalnego, po pożarze, który miał miejsce 

w listopadzie 2019 roku. Koszt odtworzenia dachu tego budynku oszacowano na kwotę  ok. 

250 tys. zł.  

Dyskusji nt. omówionego projektu nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Bierawa..  

 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/83/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko- Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w 2020 r. 

Wyjaśnień do projektu udzielił wójt gminy. Pomoc finansowa będąca przedmiotem tego 

projektu jest przekazywana rokrocznie na rzecz powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego 

z przeznaczeniem na częściowe pokrycie kosztów pobytu osób niepełnosprawnych z terenu 

gminy Pawłowiczki w Warsztatach Terapii Zajęciowej. Przekazywana kwota to 4.555 zł 

i stanowi 5% kosztów pobytu czterech osób. 90% kosztów pokrywane jest z budżetu 

państwa i 5% z budżetu Starostwa Powiatowego w Kędzierzynie-Koźlu. 

Dyskusji nt projektu uchwały nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kędzierzyńsko- Kozielskiemu w zakresie prowadzenia Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w 2020 r..  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/84/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia świadczenia pieniężnego "pawłowicki 

bon żłobkowy". 

Projekt został omówiony przez wójta gminy. Wprowadzana regulacja będzie nowością 

w Gminie Pawłowiczki i daje możliwość ubiegania się o dofinansowanie w wysokości 

200 zł  dla dzieci do 3 roku życia przebywających w żłobkach, klubach dziecięcych lub 

u opiekuna. Opłata będzie pomniejszana za dni nieobecności dziecka w placówce.  

Radny Tomasz Wielgan zapytał ile jest takich dzieci w gminie.  

Wójt odpowiedział, że na razie jest zainteresowanie dotacją dla jednego dziecka. 

Ponadto, dyskusji nie podejmowano. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia świadczenia pieniężnego "pawłowicki bon 

żłobkowy".  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/85/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2020. 

Projekt omówił wójt. Program jest uchwalany rokrocznie, a środki na realizację jego 

postanowień pochodzą z akcyzy za sprzedaż napojów alkoholowych. W ramach Programu 

prowadzone są min. działania profilaktyczne w szczególności dla dzieci i młodzieży, 

polegające na organizowaniu kampanii edukacyjnych różnego rodzaju programów 

o tematyce rozwiązywania problemów uzależnień. Ponadto dofinansowywane są działania 

sołectw o tematyce związanej z przeciwdziałaniem uzależnieniom, które wymagają 

wniosku z opracowanym programem. Instytucja, która korzysta z tej formy dofinansowania 

działań o tematyce uzależnień jest zobowiązana do stosownego rozliczenia. 

Niewykorzystane środki z danego roku, przechodzą na rok następny.  

Dyskusji nt projektu uchwały nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2020. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/86/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty 

od ceny lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom. 

Projekt uchwały został omówiony przez wójta gminy. Dotychczasowy najemca (ponad rok) 

zawnioskował o kupno mieszkania gminnego. Wnioskodawca spełnia wymogi do 

udzielenia mu bonifikaty niemniej jednak, aby sfinalizować transakcję niezbędna jest 

uchwała rady. Większość mieszkań w budynku, gdzie mieści się przedmiotowy lokal jest 

sprzedana w wyniku czego funkcjonuje tam wspólnota mieszkaniowa. 

Radny Zbigniew Duda zadał pytanie dotyczące omówionego projektu uchwały, po 

zrealizowaniu kolejnego punktu obrad. Zapytał, czy nabywca  ma zakaz dokonania 

sprzedaży tego mieszkania przez jakiś okres. 

Wójt udzielił twierdzącej odpowiedzi  i dodał, że w przypadku niedotrzymania warunków 

bonifikata podlega zwrotowi. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż i udzielenie bonifikaty od ceny 

lokali mieszkalnych sprzedawanych ich najemcom. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/87/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości na okres 

powyżej 3 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

 

Projekt uchwały został omówiony przez wójta. Dzierżawa dotyczy pierwszego 

pomieszczenia  garażowego przy Domu Spotkań w Pawłowiczkach. Dotychczas 

wynajmujący właściciel firmy złożył wniosek o ponowną dzierżawę na okres powyżej 

trzech lat.  

Dyskusji nt projektu uchwały nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem nieruchomości na okres powyżej 

3 lat oraz odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/88/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie 

miejscowości Ucieszków. 

Wójt wyjaśnił, że przedstawiany projekt jest pokłosiem działań rady, która na jednej 

z  poprzednich sesji przyjęła drogę wewnętrzna do kategorii dróg gminnych na wniosek 

właścicieli budowanego tam domu jednorodzinnego. Zaproponowana nazwa ulicy: Lipowa. 

Dyskusji nt projektu uchwały nie podejmowano. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej na terenie miejscowości 

Ucieszków. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/89/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany 

przepisów prawa miejscowego i prawa podatkowego, cywilnego, gospodarczego, 

mediów, postępowania cywilnego oraz o zbiórkach publicznych. 

Inspektor ds. obsługi rady gminy i kadr Ilona Nolda udzieliła wyjaśnień do projektów 

uchwał w zakresie rozstrzygnięcia  dwóch petycji, które wpłynęły do urzędu początkiem 

grudnia, dwoma odrębnymi pismami.  Obie petycje w części dotyczyły zmiany przepisów 

prawa miejscowego poprzez utworzenie w gminie miejsca do bezpłatnego parkowania, co 

komisja ds. skarg, wniosków i petycji uznała za bezzasadne z uwagi na brak pobierania 

opłat parkingowych w gminie. Ponadto adw. Renata Sutor wnioskowała, aby w szpitalach 

ceny sprzedawanych produktów żywnościowych nie przekraczały cen detalicznych 

obowiązujących w zwykłych sklepach. Petycja w tej części również została uznana za 

bezzasadną z uwagi na brak szpitali na terenie gminy. Część dotyczącą zmiany przepisów 

prawa podatkowego, cywilnego, gospodarczego, mediów, postępowania cywilnego oraz 

o zbiórkach publicznych zaproponowano przekazać zgodnie z kompetencją do Kancelarii 

Sejmu. 
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Druga z wymienionych petycji zawierała dodatkowo postulat o podjęcie uchwały 

skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski, popierającej petycję o dokonanie pełnej 

Intronizacji Jezusa Chrystusa na Króla Polski lecz z uwagi na brak upoważnienia rady 

gminy do działań w tym zakresie i ta część petycji została przez komisję uznana za 

bezzasadną. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego i prawa podatkowego, cywilnego, gospodarczego, mediów, 

postępowania cywilnego oraz o zbiórkach publicznych..  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec. 

 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/90/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego i poparcia petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa 

miejscowego i poparcia petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/91/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego 

na drogach gminnych. 
 

Projekt uchwały omówił wójt gminy wskazując na stawki, które dotyczą zajęcia pasa drogi 

gminnej. Wójt nadmienił, że uchwała w powyższej sprawie już funkcjonowała do tej pory 
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lecz z uwagi na zmianę przepisów wprowadzono §5 o brzmieniu: „Za zajęcie pasa 

drogowego, o którym mowa w §1 pkt 4, ustala się stawkę opłat za każdy dzień zajęcia w 

wysokości – 0,50 zł”. Projekt uchyla dotychczas obowiązującą uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek za zajęcie pasa drogowego na 

drogach gminnych. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Zbigniew Duda, Andrzej Frohs, Eryk Kontny, Brygida Kopitzki, Zygfryd Krauze, Hubert 

Kubanek, Lidia Kukowka, Jacek Kwiatkowski, Jan Łata, Bernard Rybka, Jan Trautberg, 

Tomasz Wielgan, Andrzej Wolny, Mariusz Wychowaniec 

NIEOBECNI (1) 

Przemysław Malinka 

Uchwała została podjęta jako uchwała nr XII/92/20  stanowiąc załącznik do niniejszego 

protokołu. 

19. Interpelacje i zapytania. 

Przewodnicząca przypominała, że interpelacje zgodnie z obowiązującymi przepisami 

należy składać na piśmie. 

Interpelacji nie składano. 

20. Wolne wnioski. 

Radny Zbigniew Duda wnioskował o wyremontowanie chodnika przy drodze powiatowej 

na odcinku od szkoły w Gościęcinie w kierunku Karchowa, w ramach środków które powiat 

przekazuje do dyspozycji na remonty. 

Wójt informował, że w rb. nie otrzymał jeszcze informacji ze starostwa o wielkości 

zabezpieczonych środków na remonty dróg powiatowych. Informował przy tym, że 

w ramach zmiany struktury organizacyjnej starostwa rozwiązano Powiatowy Zarząd Dróg, 

gdzie funkcjonowała grupa robocza do nagłych prac. Odnosząc się do remontu wskazanego 

odcinka chodnika, wójt informował o planach budowy sieci kanalizacyjnej w jego pasie.  

Radny Duda wskazał priorytet tego zadania z uwagi na ciąg biegnący w kierunku szkoły.  

 

Wójt dodał, że nie wiadome jest, czy w roku bieżącym starostwo wzorem lat ubiegłych 

przekaże środki na remonty, ale jako nielogiczne ocenił wykonanie przebudowy chodnika 

przed pracami kanalizacyjnymi. 

Radny Jan Trautberg w imieniu społeczności lokalnej dziękował kierownikowi referatu ds. 

zasobów rozwoju i inwestycji i wójtowi za walkę z uciążliwymi owadami. 

Wójt wyjaśnił pozostałym uczestnikom posiedzenia, że wspomniane owady - krupówka 

dębówka pojawiła się głównie w Trawnikach na alei dębowej. Owad jest trudny do 

zwalczenia a skutki jego działania wywołują poparzenia u ludzi i niszczą drzewa. Walka 

polegała na drastycznym przycięciu drzew wraz z kokonami w odpowiednim okresie. Ścięte 

gałęzie trzeba było spalić. Na przeprowadzenie tego działania, gmina posiada stosowne 
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zgody. Wójt apelował przy tym o ostrożność, ponieważ docierają sygnały, że owady 

pojawiły się też w innych miejscach, ale w niewielkich ilościach. 

Radny Tomasz Wielgan zasugerował, aby zgrabić pozostałości pod drzewami, żeby 

uniknąć ewentualnego namnożenia się owadów. 

Wójt wyjaśnił, że z informacji przekazanych przez znawcę w tym zakresie owady nie 

przeżywają po za kokonem. W Trawnikach zastosowano najtańszy środek do walki 

w  krupówką dębową, ale jeżeli będzie taka potrzeba, będą wdrażane inne rozwiązania. 

Sołtys Naczęsławic Rajnhold Windisch pytał o decyzję w sprawie montażu kamer-

fotopułapek w pobliżu nielegalnego składowiska odpadów, będące przedmiotem wniosku 

z poprzedniej sesji.  

Wójt nie potwierdził zrealizowania tego wniosku lecz zasugerował, że działania w tym 

kierunku zostały podjęte.  

Ponadto, sołtys wnioskował, aby na kolejne spotkanie rady zaprosić Starostę Powiatu 

Kędzierzyńsko-Kozielskiego. 

Wiceprzewodnicząca rady prosiła radnych o pobranie druków oświadczeń majątkowych. 

 

21. Zakończenie obrad. 

Wiceprzewodnicząca rady Lidia Kukowka zamknęła obrady XII sesji w dniu 20 lutego 

2020 roku. 

Wiceprzewodnicząca 

         Rady Gminy Pawłowiczki 

Lidia Kukowka 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


